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ROMÁNIA 

HARGITA MEGYE 

GYERGYÓÚJFALU KÖZSÉG HELYI TANÁCSA 

 

Ikt. Szám: 1514/2024 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 Jelen jegyzőkönyv a 2024. május 14-én 20:00 órai kezdettel tartott, rendkívüli 

tanácsülés alkalmával került felvételre.  

Az üléselnök megállapította, hogy a Helyi Tanács összehívása a Közigazgatási 

Törvénykönyvről szóló, 2019/57-es Sürgősségi Kormányrendelet 133-as, 134-es, 135-

ös, 155-ös és 196-os cikkelyének előírásai szerint, a 2024/94-es számú Polgármesteri 

rendelkezés értelmében került összehívásra, határozatképes. 

Az ülésen a következő tanácsosok vesznek részt: 

1. Bálint Ștefan-Tibor 

2. Bálint Attila 

3. Elekes József 

4. Elekes Szabolcs 

5. Gál Katalin 

6. Jakab Attila 

7. Kovács Ernő  

8. Kovács Levente 

9. Mihálydeák Ervin 

10. Nagy Ervin 

11. Szabó Ágoston-Attila 

 

A gyűlésről igazoltan hiányzik Sajgó Rita tanácsos asszony, Kovács Attila 

alpolgármester úr, Bartalis Csaba és Marthy Barna tanácsos urak. 

A gyűlésen jelen van Egyed József polgármester és Kovács Ileana-Éva, a község 

jegyzője.  

A tanácsülés teljes egészében hangfelvételre kerül. A gyűlés magyar nyelven 

zajlik.  

Az üléselnök, Bálint Attila tanácsos úr, miután megállapította, hogy a 

tanácsülést az 57/2019, a Közigazgatási Törvénykönyvről szóló Sürgősségi 

Kormányrendelet előírásoknak megfelelően hívták össze, üdvözli a jelenlévőket és 

megnyitja Gyergyóújfalu Község Tanácsának rendkívüli ülését. 
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Az írásos meghívó alapján ismerteti a tárgyalandó két napirendi pontot: 

1. 40/2024. számú Határozattervezet a Hargita megyei Gyergyóújfalu 

községben a földgázelosztási közszolgáltatás koncessziójának és a pályázati 

dokumentációnak a jóváhagyásáról szóló, 11/2024-es számú Határozat 

módosítására 

2. 41/2024. számú Határozattervezet a 37/2024-es számú Határozat 

módosítására 

 

Bálint Attila üléselnök megkérdezi a jelenlevőket, hogy valakinek kérdése, 

észrevétele van-e a napirendi pontokkal kapcsolatban. Nincs. Szavazásra bocsátja a 

napirendi pontokat, 11 igen szavazattal a tanács megszavazza, tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül. 

Az ülés folytatódik a napirendi pontok tárgyalásával. 

1. 40/2024. számú Határozattervezet a Hargita megyei Gyergyóújfalu 

községben a földgázelosztási közszolgáltatás koncessziójának és a pályázati 

dokumentációnak a jóváhagyásáról szóló, 11/2024-es számú Határozat 

módosítására 

Kovács Ileana-Éva: Ez a Határozattervezet a licit dokumentum módosításáról szól, 

az egyik cég, aki elkérte a dokumentációt jelezte, hogy mivel nem fognak építeni, 

akkor nem lényeges ez a 3%-os cash flaw, mert ő nem fog beruházni, csak a község.  

Egyed József: Amikor le van téve egy pályázati kiírás, egy licitdokumentáció 

feltételek vannak szabva. Pontosan nem tudtuk hogyan kell eljárni, beletettük ezt a 

dokumentumot, nekünk nem változtat, akik licitre jönnének, azoknak könnyít.    

Bálint Attila: Szükség van a Gazdasági szakbizottság véleményezésére, ezért 

megkérem, véleményezzék a határozattervezetet.  

Gál Katalin: A Gazdasági szakbizottság elfogadta a határozattervezetet.  

Bálint Attila: Kérdezem a Tanácsot, valakinek kérdése, hozzászólása a 

határozattervezettel kapcsolatban van-e? Amennyiben nincs, kérem, szavazzanak, ki 

ért egyet, hogy a határozattervezetet ebben a formában elfogadjuk? A Helyi Tanács 

11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül fogadta el a 

határozattervezetet. 

 

 

2. 41/2024. számú Határozattervezet a 37/2024-es számú Határozat 

módosítására 
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Kovács Ileana-Éva: A múlt havi gyűlésen volt elfogadva a végleges költségvetése a 

gázprojektnek, ezt feltöltöttük a Minisztériumba, ők jeleztek egy elírást, mert nem 

talált a 2-es melléklet a Költségtervvel. Ezt javították ki, egy 2.400 lejes összeg rosszul 

volt belefoglalva.   

Egyed József: Itt felvetődik egy probléma, leadtuk a dokumentációt, visszajött, hogy 

a költségekben volt egy „lucrări suplimentare”, amit ők plusz munkának 

értelmeztek. Mostanáig a magyarázatot nem kellett feltöltenünk, amiben le van írva, 

hogy a költség egyrészt azért változott meg, mert ahogy a nyomást kellett 

csökkenteni, úgy kellett növelni a keresztmetszetet, ennek plusz költsége van. A 

másik, hogy a SRMP-t 15 méterre gondoltuk, ebből 150 méter lett, oda kell egy 

magasnyomású vezeték, ez is költség. A másik magyarázat, amit most küldünk le, 

hogy a megyei útnál nem engedtek annyi átvágást, mint amennyit mi szerettünk 

volna, így mindkét oldalon el kell vinni a vezetékeket. Mi azt szerettük volna, hogy a 

teljes összeget, amit a Minisztérium nekünk szánt, azt használjuk fel, ezek az 

összegek mind „diverse și neprevăzute”, viszont aki a Minisztériumnál ellenőrizte 

ezt nem értette, nem voltak letéve magyarázatok. Leküldjük a magyarázatokat, ha 

nem fogadják el, akkor szinte 2.000.000 lejjel megnő az önrész. Akkor beszélnénk 

többletmunkáról, hogyha megvan a terv, elkezdünk dolgozni és munka közbe jön ki, 

hogy pluszba kell valami még mellé. Itt a tervezés idején derültek ki a plusz 

költségek.     

Bálint Attila: Szükség van a Gazdasági szakbizottság véleményezésére, ezért 

megkérem, véleményezzék a határozattervezetet.  

Gál Katalin: A Gazdasági szakbizottság elfogadta a határozattervezetet.  

Bálint Attila: Kérdezem a Tanácsot, valakinek kérdése, hozzászólása a 

határozattervezettel kapcsolatban van-e? Amennyiben nincs, kérem, szavazzanak, ki 

ért egyet, hogy a határozattervezetet ebben a formában elfogadjuk? A Helyi Tanács 

11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül fogadta el a 

határozattervezetet. 

Amennyiben nincs több napirendi pont, az ülést ezennel berekesztem. 

 

 

 

Ülésvezető elnök                  Jegyző 

               Bálint Attila                                   Kovács Ileana-Éva 


